



Brad Lowry Promoted to District Manager, Ontario Western District

MISSISSAUGA, October 31, 2022 – We are pleased to announce the promotion of Brad Lowry to the Westburne Ontario senior leadership team as District Manager for the Western District, effective November 1st, 2022.

Brad brought to Westburne over twenty years of experience as a Licensed Electrician. He began his career in the Distribution Industry in 2009 and joined Westburne in 2014 as the Branch Manager of the London location.

His passion for customer service and sales excellence are clearly demonstrated in the strong relationships he has developed with some of our key vendor partners and customers. Brad has consistently shown a drive to win, inspire and grow, all of which will allow him to tackle new responsibilities and challenges with this promotion.

Brad will report Ramy Yousif, General Manager, Westburne Ontario



Brad Lowry – Directeur régional Ouest

MISSISSAUGA, le 31 octobre 2022 – Nous avons le plaisir d'annoncer la promotion de Brad Lowry au poste de Directeur régional pour la région Ouest, au sein de l'équipe de direction de Westburne Ontario, effective à compter du 1er novembre 2022.

Brad apporte à Westburne plus de vingt ans d'expérience en tant qu'électricien agréé. Il a débuté sa carrière dans la distribution en 2009 et a rejoint Westburne en 2014 en tant que Directeur de Succursale sur le site de Londres, ON.

Sa passion pour le service à la clientèle et l'excellence commerciale ont clairement été démontrées à travers les solides relations qu'il a su développer avec certains de nos principaux partenaires, fournisseurs, et clients. Brad a toujours été animé par sa volonté de gagner, d'inspirer et de grandir. Ses nouvelles fonctions lui permettront ainsi d'élargir ses responsabilités et de relever de nouveaux défis.

Brad reportera directement à Ramy Yousif, Directeur Général de Westburne Ont

